

ACTA CONSELL D'EQUIPAMENT 03/11/2022:

Assisteixen:

Joan Aldana (tècnic de barri), Malú i Teresa (club lectura), Barbara (usuària), Jaume (tresorer), Susanna (voluntària), Laura (voluntària), Angelita (voluntària), Lluïsa (usuària), Ricard (tennis taula), Montse (costura creativa), Laura (voluntària), Montse (voluntària), Mònica Gómez (equip gestor), Manel Pascual (equip gestor), Maribel Alcácer (equip gestor), Amàlia (voluntària).

S'excusa: Susanna (usuària)

No assisteixen i no s'excusen: Àngel (scrabble), Maria Rosa (sardanes).

1. Situació econòmica i actualització activitats

Inicia la reunió i primer s'explica que s'alterarà l'ordre del dia perquè el Manel ha de marxar a una reunió a posteriori.

El Manel explica que aquest octubre-desembre de 2022 és el primer trimestre que ha estat més o menys normal pel que fa a la participació. Es confirma la tònica de "recuperació", sobretot respecte el 2021 i 2022, però no arribem al mateix nivell que el 2019. Estem aproximadament a un 70% respecte el 2019 (s'adjunta quadre comparatiu en arxiu adjunt).

La Mònica fa l'apunt de què, si bé és cert que la participació és més alta, el que realment s'ha incrementat és la quantitat d'activitats ofertes, pel fet de no haver de respectar l'aforament estricte de mesos anteriors que només ens permetia utilitzar les sales obertes, reduint en conseqüència el nombre d'espais disponibles per a l'oferta d'activitats.

Una altra notícia positiva és que acabarem l'any sense haver de reduir la jornada laboral de les persones contractades per a la gestió, cosa que no semblava viable abans de les vacances, tot i que acabarem molt justos a final d'any i això repercutirà en les activitats que podem oferir de cara al Nadal.

2. Programació de Nadal 2022

Tradicionalment fèiem xocolatada, encesa de llums, concert de Nadal i etc. Aquest any, però, no podíem assumir-ho ja que hi ha masses costos, a afegir el de la tarima ja que l'Ajuntament no subvenciona ni aporta infraestructura. Finalment, es va consultar a la junta de l'entitat i en particular a la comissió de festes, si voldrien assumir una petita actuació al voltant de 500€ per 2 persones, d'animació infantil, donat que les festes han anat econòmicament molt bé.

Sobre el cost xocolata, estem buscant botigues col·laboradores. Pel tema tarima, s'ha demanat ajuda a col·lectius del barri per veure si algú ens la podria cedir. De moment ens ha respost el Casal de Barri de Diagonal Mar i el casal de joves Can Ricat. Aquell dia, encendrem simbòlicament l'arbre de nadal.

3. Sol·licitud d'espais: reiki solidari i espai de criança.

S'explica que tenim dues sol·licituds per fer ús del Casal. D'una banda, reiki solidari, una associació que ja teníem al Casal abans de la pandèmia però que vam perdre pel tema COVID. Pel que fa a

l'espai de criança, és un grup de mares que han fet activitats al Casal i que volen seguir reunint-se per resoldre i compartir dubtes sobre la maternitat. Es demana opinió sobre aquesta cessió.

Les participants veuen que les sol·licituds encaixen en la línia de treball del Casal, i donen l'OK, atenent a les mateixes condicions que la resta de grups: que sigui un espai obert i gratuït, i que s'incloguin a comissió de gestió.

4. Altres assumptes: Espectacles i modalitat pagament

Aquest tema estava previst tractar-lo en altres assumptes. És sobre com abordem el tema del pagament en els espectacles del 2023.

S'explica que durant el 2022 tots els espectacles han estat gratuïts o en format taquilla inversa, però que la gent no és conscient del que és la taquilla inversa i la recaptació és molt baixa. Ens plantejem si cal aplicar un pagament, si cal unificar preus o què fem: en condicions habituals, els espectacles per a públic adult són 6€, i els infantils 6€ les persones adultes i 3€ els infants.

Es produeix un debat sobre el pagament, la gratuïtat i la taquilla inversa. Sorgeixen diverses idees. S'apunta que potser podríem posar un mínim de taquilla inversa. Es descarta perquè s'argumenta que és com posar un preu, i que si l'objectiu és valorar si t'ha agradat i no t'ha agradat, estaries obligat a pagar.

Una persona opina que la taquilla inversa no és viable si l'objectiu és cobrir costos (i no valorar la cultura), i que per tant millor posar un preu.

S'opina que caldria fer una campanya de conscienciació sobre el que és la taquilla inversa, perquè en altres espais (o ciutats/països) la gent ho té més clar. Sembla que falta "educació" en aquest concepte.

Altres persones opinen que el problema de la taquilla inversa en el nostre espai és l'aforament de 40 localitats, que tot i que les persones possessin certa quantitat, tampoc es faria gaire caixa.

La majoria d'assistents opinen que es pot pujar una mica el preu de 6€ perquè fa molt temps que tenim el mateix, i que un màxim de 8€ estaria correcte. També es veu correcte unificar el preu en els espectacles familiars de 4€.

S'aporta com a idea, així com fan altres espais, de donar l'opció de BIZUMS.

Finalment s'arriba als següents acords:

- Unificar preu d'adults i infants a 4€ en espectacles familiars, i aplicar un màxim de 8€ en espectacles per adults.
- Combinar taquilla inversa i pagament en els espectacles del 2023.
- Campanya de conscienciació sobre taquilla inversa: falques d'àudio abans de l'inici dels espectacles.
- Investigar/gestionar amb LA CAIXA l'opció dels bizums.

5. Propostes activitats proper trimestre per part de col·lectius participants

Es pregunta als assistents i, en especial, als representants dels grups si tenen alguna idea nova d'activitat. En general ningú aporta activitats noves i confirmen que els grups segueixen amb les seves activitats.

El Club de Lectura explica la proposta que s'ha fet per part del Casal, que és la de renovar la biblioteca, i afegir un apartat especial que sigui "les propostes del club de lectura", un apartat on hi figuraran tots els llibres que ha llegit el club de lectura fins la data. Això suposarà un cost per part del Casal d'adquisició dels llibres, però alguns participants del club han comentat que poden cedir/donar alguns llibres per a la biblioteca.

Es proposa que, amb els llibres que decideixin liquidar, es podria realitzar alguna activitat perquè la gent vingui, i s'endugui els llibres. Potser a Sant Jordi? Potser una caixa al Casal? Potser col·laboració amb altres espais, com Can Saladrigues? Cal donar-li una volta i perfilar idees.

6. Criteris de devolució a activitats

Es tracta de revisar i validar, si s'escau, el criteri de devolucions a les activitats. Els participants a la reunió es mostren majoritàriament partidàries de ser més estrictes en els criteris de devolució, perquè addueixen que en el moment en què una persona s'inscriu a una activitat, adquireixen el compromís i per tant no dona lloc a demanar devolucions.

S'aprova, doncs, no convalidar ni fer devolucions d'activitats després de la segona classe. S'inclou, en arxiu adjunt, el quadre dels criteris amb aquestes modificacions.

Sobre el tema de les baixes just abans de començar l'activitat, es veu necessari posar un mínim de 5 dies d'antelació per comunicar possibles baixes. Això comportarà modificar el text legal de la butlleta d'inscripcions. Farem retorn del nou format.

7. Altres assumptes: Dates per a properes reunions

Aquest punt també forma part d'altres assumptes. S'estableix l'assemblea general d'usuaris i usuàries el 24 novembre, i s'acorda la propera reunió de comissió de gestió el 19 de gener.

8. Revisió i validació, si s'escau, del protocol contra agressions sexistes al Casal de Barri (adjuntem esborrany)

Donat que la majoria de participants no han llegit el protocol, es fa una lectura ràpida del mateix. Sobre el mateix, s'expliquen algunes coses en particular: que ens ha ajudat la cooperativa trama, que les violències de grau 1 i 2 es basen en experiències pròpies, que existeix una comissió de gènere al Casal que ha treballat el protocol, que s'estableix un sistema de reincidències, etc.

S'explica que tenim la idea de presentar aquest protocol coincidint amb el 25N, dia internacional de l'eliminació de violència contra les dones. Es demana que, si les persones tenen alguna idea sobre



petites accions que es poden implementar, ens ho indiquin en qualsevol moment (el protocol és un document obert i actualitzable). Però, que a fi de validar el protocol es donarà un període per esmenes o altres qüestions (3/4 dies).

Una de les coses que es comenta és la foscor del carrer i el poc trànsit del mateix, relacionat amb la inseguretat que ocasiona en les persones (especialment dones) que fan tasques d'atenció i voluntariat per les tardes. Es comenta que canviar la lluminària a nivell d'Ajuntament pot anar per llarg, però s'apunta que es podria instal·lar dos focus de cara al carrer, que es puguin encendre i apagar des de dins l'equipament. Ho anotem per fer consulta a Districte.

I no havent-hi més qüestions a comentar, finalitza la reunió al voltant de les 19.50h.